
Referat d. 11 juni 
 
1) referatet er godkendt fra tidligere måned. 
2) kælderrum, der afventes stadig kælderrum til 110, det tager længere tid end vi havde forventet at 
få det igennem, der skal evt. ses ind i processen. 
3) Grill på terrassen, Grill skal placeres helt hende ved stakittet væk fra huset. Vi opfordrer på det 
kraftigste til at der tages hensyn til naboer og overboer, da røgen kan være meget generende. 
4) Styregruppen, Der skal ny person til styregruppen, indtil denne er fundet, varetager Carsten 
denne stilling. 
5) Glasskabene, De er dejligt opryddet, mangler bare at der ikke hænger noget ved siden af 
glasskabene. 
6) Biler på p-pladsen, vi opfordrer på det kraftigste til at folk ikke holder udenfor de afmærkede 
båse, da udrykningskøretøjer og andre ikke kan vende deres biler. Så respekterer vendepladsen og at 
i ikke skal holde modsat p-pladsen eller vendepladsen.  
7) Sommerfest, afdeling 18 inviteret evt. bestyrelsen med til fest. 
8) Egon siger farvel, da dette bliver hans sidste møde. 
9) Vi vil kigge ind i om der kan gøres noget ved parkering til trailer, så de ikke bruger de 
almindelige p-pladser. 
 
Tilstede var: Elva, Carsten, Egon og Betinna, efter afbud fra Lars 
 
 
 
 
__________________________ ___________________________ 
Formand: Elva Lyth  Referent: Betinna S. Jensen 


